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Enrico Preziosi jest usatysfakcjonowany, iż udało się w końcu dopiąć jemu

kilku transakcji z Romą: Destro, Tachtsidis w jednym kierunku, Bertolacci,

Verre, Piscitella w przeciwnym. Czy na tym koniec? Media łączą wciąż z

zespołem Rossoblu Marco Borriello i między innymi o niego pytali

prezydenta Genoi dziennikarze Sky Sport.

 

Łatwiej jest negocjować z Sabatinim czy z Lotito?

- Oczywiście z Sabatinim, choć z Claudio jesteśmy dobrymi przyjaciółmi.

 

Możesz rozmawiać z Sabatinim o Borriello?

- Z Sabatinim można rozmawiać o piłce nożnej wzdłuż i wszerz. To osoba, która zna

dobrze ten świat i przede wszystkim wie jak identyfikować utalentowanych

zawodników. Jest jednym z najlepszych we Włoszech.

 

Mówiąc o napastnikach. Jeśli odejdzie Gilardino, możesz pozyskać

Borriello?

- Niczego nie wykluczam. Borriello jest ważnym graczem, to chłopak, z którym

mamy dobre relacje ludzkie, ponadto wielki szacunek profesjonalny. Jednakże

mamy Gilardino, który nie jest gorszy. Jeśli miałoby dojść do jego sprzedaży,

ocenimy jego zmienników.

 

Pięć najlepszych drużyn w lidze?

- Juve, gdyż zdobyło mistrzostwo, jednak zaraz potem jest Roma. Dalej Napoli

podążające za Milanem i Interem. Także Fiorentina jest niezła.

 

Pozyskałbyś Bojana?

- To mocny gracz, jednak pozyskała go Roma. Dalej, potrzebny jest nam gracz z

innych cechami: skrzydłowy typu Vargas.
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